北京珩瑜律师事务所招聘实习生

一、律所简介

北京珩瑜律师事务所是一家具有国际经验、主要服务于跨国公司、尖端知识产权客户和高科技客户的律师事务所。我们的执业范围涵盖知识产权、科技法律、反垄断、清洁能源和环境法、公司法律事务、知识产权及反垄断诉讼等多个高端及前沿领域。

我所实行真正的公司化、国际化和人性化管理,倡导并践行尊重、关爱、分享的工作氛围,鼓励并竭力促进每一位成员追寻自己的职业梦想并实现工作和生活的平衡。对于特别具有上进心的优秀人才,我所将根据个人意愿、资质和所内发展需求,为其提供良好的理论和实践培训,创造良好的职业发展空间。我们尊重并珍惜每一位成员的努力和贡献,也希望珩瑜能够成为每一位成员职业发展之路中值得留恋的平台。

我们的律师团队均毕业于中国和美国的顶尖法学院,或曾任职于一流的国内或国际律师事务所,在争议性、非争议性及商业性知识产权事务方面均受过独特训练,不仅充满活力与创造,更加富有激情和梦想。

关于我所的更多信息,请访问 www.iparagonlaw.com。

二、招募职位

因律所工作和帮助社会培训青年律师之需要,我所现面向国内优秀的法学院招收实习生,具体要求如下:

- 1.知名院校法学院或法律系研究生及特别优秀的本科生;
- 2.具有较优的英语听说读写能力,能以英文作为主要工作语言:
- 3.较优的解决真实法律问题的实践能力;
- 4.优秀的法学素养与学习能力;
- 5.工作认真、细致,条理清晰,逻辑性强,富有效率,具有极强的责任心;
- 6.为人谦和自信,善于与人合作,具有团队精神。

珩瑜将为通过考核的同学提供 3 个月或更长时间的实习机会, 欢迎有意申请者请将下述材料发送至 hr@iparagonlaw.com:

- 求职信: 简要介绍申请原因和个人优势
- 可实习时间
- 中英文简历

Internship Opportunities from Beijing IParagon Law Firm

About the Firm

Headquartered in Beijing, Beijing IParagon Law Firm is a leading law firm in China providing expert IP/technology and comprehensive legal services to sophisticated clients across industries, in the challenging areas of IP, technology law, antitrust for high-tech sector, IP litigation, antitrust litigation, corporate law (particularly in IP assets driven M&A), commercial law, start-up consulting, entertainment law, sports law, bio-tech, green-tech, agriculture law and wine law.

Although IParagon is headquartered in Beijing, it is founded upon an international vision and holds itself to the highest international law firm management and ethical standards. In addition, at IParagon, we take pride in both our top-notch legal skills as well as high-integrity of every member of our team. We also value and motivate talented lawyers who exhibit strong leadership skills.

IParagon promotes a professional, cooperative and enjoyable working environment. Currently, our lawyers hail from the U.S, Hong Kong, and all over Mainland China as well. They are passionate, dedicated and take pride and satisfaction in every successful case they have closed and they also share with each other happiness and hardship in their lives and offer the most sincere blessing and support.

You may find more information about our firm on www.iparagonlaw.com.

About the Intern Position

Beijing IParagon Law Firm is looking to recruit excellent Chinese law students as Interns. The major hiring criteria are as follows:

- 1. Excellent undergraduates and graduates from reputable Chinese universities;
- 2. Proficiency in both spoken and written English, and able to work in a bilingual work environment;
- 3. Capable of solving practical legal issues;
- 4. Strong legal sense and learning ability;
- 5. Well-integrated and professionally mature with strong logic;
- 6. Excellent communication skills and teamwork spirits.

We offer 2-3 month internship opportunities to selected law students, and welcome talents from all kinds of backgrounds.

Interested students may send the following materials to hr@iparagonlaw.com:

- a brief cover letter indicating their main reasons for choosing IParagon and stating their specific strengths for this position
- their availability dates for internship
- their resumes (in both Chinese and English)